
Zpráva o činnosti Místní komise Jarošov 

za 1. pololetí 2021 

___________________________________________________________________ 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů     

V 1. pololetí 2021 se uskutečnily 4 zasedání komise, z toho v měsíci lednu proběhlo 

mailovou komunikací. 

 

 Komise Jarošov     

prezence: přítomen A, 

nepřítomen N, omluven O 
22.4. 20.5. 17.6. 

Přítomen 

celkem 

Nepřítomen 

omluven 

Nepřítomen 

neomluven 

Jan Zapletal - předseda A A A 3 0 0 

Jan Kedroň - místopředseda A A A 3 0 0 

Dagmar Vlčková  A A A 3 0 0 

Marta Vaňková A A A 3 0 0 

Alena Skrášková A A N 2 0 1 

Milada Havlů A A A 3 0 0 

Jiří Kolaja A O O 1 2 0 

Dušan Jakšík A A A 3 0 0 

Jan Vydlák A A A 3 0 0 

Mgr. Bronislav Vajdík N N O 0 1 2 

David Horák A A A  3 0 0 

Jakub Doskočil A A A  3 0 0 

Patrik Kaňovský  O  N  N  0 1 2 

Věra Mikulková -tajemnice A A  A  3 0 0 

 přizvaní - přítomní hosté:  

 20.5.                      Ing. Jaroslav Zatloukal 

                               Bc. Dušan Pavlíček 

                               ZM Blanka Vyoralová 

    

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí  

A) Přehled přijatých usnesení: 

SMM  
02/04/2021/MK JA 
Návrh vybudování oboustranného chodníku „ul. Nová cesta“  
Odsouhlasen návrh města na opravu komunikace s jednostranným chodníkem 

a převodem finančních prostředků.  

(Výsledek hlasování: Pro: 10, Proti 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0) 
 
04/04/2021/MK JA 
Odborem SMM byl doručen návrh „revitalizace dětského hřiště Na Návsi“. 
MK doporučila použití již převedených (opatřením 01 a 02 EKO) finančních prostředků 
ve výši 500 tis. na revitalizaci dětského hřiště, zbývající částku 500 tis. Kč žádá o 
převedení na rok 2022 (využití bude upřesněno v roce 2022) 
(Výsledek hlasování: Pro: 10, Proti 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0) 
 
B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 

SMM  
03/04/2021/MK JA 



Lokalita „U Bagru“ – v souvislosti s návrhem zástupce odboru SMM na vybudování dětského 
hřiště  předána informace zástupce města o plánované investici v lokalitě „Jaktáře“. 
Zástupci MK zjistí preferovaný zájem o podobu budoucího dětského hřiště s možností 
vybudování v příštím roce – v řešení 
 
 
06/04/2021/MK JA 
Znovu otevřena otázka  údržby hráze Moravy (od Mesitu po Pivovar v k. ú. Jarošov) – 
údržba pochůzného terénu, využití pro odpočinek + umístění odpočinkových stání (laviček).  
Probíhá komunikace s Povodím – zatím neúspěšně. Město není ani vlastníkem, ani 

správcem. 

Žádosto o  prověření možnosti umístění mobiliáře (lavičky, odp. koš) - v řešení 

 

07/04/2021/MK JA 
Předána informace o plánované výstavbě (r. 2020) zastávky v lokalitě „U Kauflandu“ a s tím 
spojené revitalizace dopravy  
 

05/04/2021/MK JA 
Řešena kontejnerová stání „Na Loukách“ a „U Bagru“, přidání popelnic na plechovky a sklo – 
v řešení 
 
08/04/2021/MK JA 
Koncepce revitalizace sídliště „Na Loukách“ a s tím spojené výstavby nového parkovacího 
stání a oprav kontejnerových stání. 
Zpracována studie – Bc. Pavlíček předal v tištěné podobě – k vyjádření MK – v řešení 
 
02/05/2021/MK JA 
Na Loukách došlo k odstranění přirozené zábrany (stromu) na křížení chodníku od mostku 
se silnicí. Chodník je tak opticky neukončený, což je nebezpečné pro děti - vyřešeno  
 
OIN 
11/04/2021/MK JA 
Při budování inženýrských sítí v ulici „Za Humny“ jsou ponechávány pouze nebezpečné 
průjezdy - prověřit situaci - v řešení 
 
KST 
01/05/2021/MK JA 
MK žádá prověřit možnost rozšíření městského hlášení k nové ulici „Ke Hrádku“ 
- v řešení 
 
MP 
03/05/2021/MK JA 
Prověřit velké množství aut zaparkovaných před opravnou aut (bývalý objekt Jakosu) - není 
možné zaparkovat u lékaře – MP prověří 
 
ÚMA 
02/06/2021/MK JA 
Byl vznesen dotaz, zda existuje nová studie výstavby nových domů v lokalitě „Jaktáře“ 
a s tím související návrh vybudování inženýrských sítí – jak bude tato lokalita dopravně 
řešena – v řešení 
 
Ostatní 
Modrá kola – připomínka k nevhodnému parkování kol u „Billy“.  
 



Ad 3) Různé 
 
Členové komise byli seznámeni se zněním a zdůvodněním petice občanů Jarošova, která 
byla odeslána na pana starostu v souvislosti s úpravou komunikace a přemístěním křížku 
na ulici „Za Branou“ 
MK vzala na vědomí bez připomínek 

III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření    

Nebyly uloženy 

IV. Doporučení a návrhy komise 

Žádná doporučení 

V. Plán práce na II. pololetí 2021 

Jednání komise 16. 9. 2021 

 

 

V Uh. Hradišti  8.7.2021 

 

 
Zpracovala: 
Věra Mikulková, tajemnice MK Jarošov 

 
 
Jan Zapletal 
předseda MK Jarošov 
 

 

 


